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  PDF-XChange Editor Plus 7.0.325.0 Portable


	

Tracker Software PDF-XChange Editor 7.0.325.0 program to view, edit and change PDF documents. You now have more light, fast and versatile analogue program Adobe Reader. The program has all the features to view PDF documents. Using PDF-XChange Editor you can view and print PDF documents, export of text and graphics to create tooltips, add comments, make notes and much more. 

 Main features of the program PDF-XChange Editor: 

 Work with multiple files at the same time using the tab system. 
 Support for integration into the program of text translation. 
 Export any page to a graphic file. 
 Document printing. 
 Send PDF documents by e-mail directly from the program. 
 Export text. 
 The ability to create stamps (from a template or from a custom image). 
 Multilingual interface, including Russian and Ukrainian languages. 
 The availability of plug-ins for Internet Explorer and Mozilla Firefox. 
 OCR. 
 
 System requirements: 
 Operating system: Windows XP,Vista,7,8,10 (x86, x64) 
 Processor: 1 GHz 
 RAM: 512 MB 
 Hard drive space: 238 MB 
 Interface language: ML 
 Size: 65 MB 
 pharmacy: cured 

 Tracker Software PDF-XChange Editor 7.0.325.0 – программа для просмотра, редактирования и изменения PDF документов. У Вас теперь есть более легкий, быстрый и многофункциональный аналог программе Adobe Reader. Программа обладает всеми возможностями для просмотра PDF документов. С помощью PDF-XChange Editor можно смотреть и печатать PDF документы, экспортировать из них текст и графику, создавать всплывающие подсказки, добавлять комментарии, делать пометки и многое другое. 

 Основные возможности программы PDF-XChange Editor: 

 Работа с несколькими файлами одновременно с использованием системы вкладок. 
 Поддержка интеграции в программы перевода текста. 
 Экспорт любой страницы в графический файл. 
 Печать документов. 
 Отправка PDF документов по электронной почте прямо из программы. 
 Экспорт текста. 
 Возможность создания штампов (из шаблона или из пользовательских изображений). 
 Многоязычный интерфейс, включая русский и украинский языки. 
 Наличие плагинов под Internet Explorer и Mozilla Firefox. 
 Распознавание текста. 
 
 Системные требования: 
 Операционная система: Windows XP,Vista,7,8,10 (x86,x64) 
 Процессор: 1 ГГц 
 Оперативная память: 512 МБ 
 Место на жестком диске: 238 МБ 
 Язык интерфейса: ML 
 Размер: 65 МБ 
 аптека: вылечено
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